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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért és hogyan akarja privatizálni a Tokaj Kereskedőház Rt.-t a kormány?" címmel, a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani László Csaba pénzügyminiszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter úr!

Az egyik gazdasági napilap híradása szerint a „kormány privatizálni kívánja az ÁPV Rt .
kizárólagos tulajdonában lévő Tokaj Kereskedőház Rt .-t"

Tisztelettel kérdezem ezért Miniszter úrtól :

D Igaz-e a híradás?
D Ha igaz, miért és hogyan kívánja privatizálni a kormány a Tokaj Kereskedőház Rt .-t?

Tisztelettel kérem, hogy válaszát az Országgyűlés ülésén kívül, írásban szíveskedjen részemre
eljuttatni .

Budapest, 2003 . január 13 .
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